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ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ DE LA PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE 
DE LA BATLLÒRIA 
 
 
Identificació de la sessió: 
Data: dimecres, 6 d’octubre de 2010 
Horari: 21.00h a 22.30h 
Lloc: Seu del Consell de Poble 
 
 
Hi assisteixen per part de la comissió permanent del Consell de Poble: 
Manel Bueno, president del Consell de Poble      
Jordi Gómez, vicepresident del Consell del Poble  
Joan Sánchez, vocal i portaveu de l’ Àrea de Serveis Bàsics i Urbanisme   
  
José Antonio Santos, vocal i portaveu de l’àrea de seguretat ciutadana 
Jesús Liñan, vocal i portaveu de l’  Àrea de Cultura, Patrimoni i Serveis a les Persones 
Eduard Vallhonesta, vocal i portaveu de l’  Àrea de Cultura, Patrimoni i Serveis a les Persones 
Cristina Gálvez, vocal 
Eudald Puig, vocal i representant de la Junta de compensació de Royal Park  
Carme Lluís, vocal 
Pasquala Agulló, vocal 
Eva López, vocal 
Òscar Rubio, vocal 
Josefa Úbeda, vocal 
 
Dolors Lechuga, regidora de CIU 
Esther Prat Ibern, en qualitat de secretària 
 
Veïns i veïnes de la Batllòria: 
Lluís Sánchez , Carme  Garcia i sr. Rodrigo 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació, si s’escau de l’acta de la sessió anterior. 
2. Informació de la reunió de la Comissió Transversal per determinar els usos de l’espai 

alliberat de l’escola vella. 
3. Informació sobre l’arranjament de la plaça davant l’església. 
4. Informació de la reunió trimestral amb Espai Públic 
5. Varis 
6. La veu del ciutadà 

 
 

Desenvolupament de la sessió: 
 

1. Aprovació, si s’escau de l’acta de la sessió anterior. 
El president demana als assistents si hi ha alguna esmena a l’acta de la sessió anterior.  
L’acta s’aprova. 
 

2. Informació de la reunió de la Comissió Transversal per determinar els usos de 
l’espai alliberat de l’escola vella. 

El president explica que en el plenari del mes de juliol es va acordar que es constituïa una 
comissió transversal per determinar els possibles usos de l’escola vella. El passat 22 de 
setembre es va reunir la comissió i es varen plantejar diferents propostes: 
 

- dispensari mèdic 
- magatzem entitats 
- seu per a joves 
- escola bressol 
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L’equipament depèn del Departament d’Educació, un cop es tingui clara la proposta d’ús caldrà 
seguir un tràmit administratiu amb el Departament per tal de demanar la desafectació coma 
equipament escolar.  No es disposarà d’avui per avui sinó que caldrà seguir un procés.  

 
En la reunió de la comissió transversal es va acordar que es demanaria la viabilitat tècnica de 
les diferents propostes i per això a la reunió periòdica que el president fa amb l’alcalde li va 
traslladar les propostes i aquest acord. Es convocarà la reunió quan es disposi de la informació 
tècnica requerida. 
 
Així mateix, el president fa un breu apunt d’altres temes tractats amb durant amb l’alcalde; es 
va fer una valoració genèrica del treball de les diferents comissions de treball i les àrees de 
l’ajuntament (festes, espai públic...). Alhora el president va recordar a l’alcalde els diferents 
compromisos que hi ha envers el pressupost 2010 (iniciar el procés de contractació d’un policia 
local). Les trobades amb l’alcalde són molt cordials i constructives. 
 
 

3. Informació sobre l’arranjament de la plaça davant l’església  
El president informa que, segons conversa mantinguda amb la directora de l’Àrea d’Entorn, ben 
aviat es retiraran les casetes d’obra de la Unió Batllorienca i que properament s’arranjarà la 
Plaça de l’Església. Des del Consell s’ha fet una bona feina incidint en el condicionament. 
 
 

4. Informació de la reunió trimestral amb Espai Públic 
Joan Sánchez i el president fan un repàs dels diferents aspectes tractats en la reunió amb el 
regidor i el director de l’àrea d’espai públic, Manifesten la seva satisfacció perquè, bona part, 
dels compromisos adquirits s’han acomplert:  
 
• Plaça de l’església: l’informe tècnic que va lliura l’àrea determina que el mur actual de la 

plaça no és prou segur però que l’actuació més adequada no és col·locar una barana sinó 
pujar al mur uns 90cm per tal d’evitar que els infants puguin caure. L’actuació tindrà un cost 
aproximat de 3.700€. 

 
Joan Xamaní comenta que, actualment, el mur és un espai per seure i demana si es col·locaran 
bancs. 
 
Dolors Lechuga respon que la intervenció al mur només es farà parcialment, en els llocs que 
els tècnics considerin. 
 
El president afegeix que, si s’escau, caldrà col·locar bancs. La intervenció pretén garantir la 
seguretat dels infants i que s’integri a l’entorn. 
 
• Cementiri: es va determinar la intervenció de l’àrea d’espai públic perquè es va detectar 

que la gent entrava a l’espai quan el recinte estava tancat. L’informe d’espai públic 
manifesta que hi ha dos punts on la gent pot entrar i, per això es col·locaran baranes 
seguint l’estètica del cementiri nou. 

 
Carme Luis demana si es preveu pintar el cementiri per dins i afirma que les làpides estan 
malmeses. 
 
El president comenta que es fa una neteja periòdica i que es condicionarà per la diada de tots 
sants. Així mateix s’informarà a l’àrea del deteriorament de les làpides. 
 
• L’entrada de la Batllòria: en una de les sessions de la permanent es va comentar que no és 

adequada i caldria condicionar-la (tanques New Jersey, poca llum...). Amb els 
representants de l’Àrea d’Espai Públic, s’ha acordat que es trauran les New Jersey i es 
col·locarà una tanca de fusta de les mateixes característiques que la carretera Vella. No té 
un cost elevat i esdevé una bona mesura.   
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Joan Sánchez fa un repàs d’altres temes tractats amb els representants de l’Àrea d’Espai 
Públic: 
• Es valorarà l’enllumenat del pas soterrat; s’ha reajustat el rellotge perquè els llums 

s’encenguin abans i acabaran de determinar si cal fer alguna altra intervenció. 
• El talús que hi ha a la zona del pas s’està esllavissant. Des d’espai públic es coordinaran 

amb l’Àrea d’Entorn per tal de condicionar-lo.  
• S’ha enllestit la poda del passatge  
• S’han tret els ferros que hi havia clavats en els arbres de la carretera vella 
• Durant l’estiu, coincidint amb el període de vacances la neteja viària no va anar massa 

alhora. Ja ha tornat la persona que netejava. 
• Es va fer l’actuació del pàrquing de l’escola quan hi havia cotxes i per això no ha quedat 

prou bé. 
• Pel que fa a la neteja posterior als actes festius, sovint no s’informa prou bé dels actes 

programats i de la possible neteja  a fer. És per això que ha costat netejar de fang algun 
carrer o que es varen mantenir els vidres trencats del simulacre algun dia més. Si 
l’empresa de neteja coneix bé l’activitat es pot preveure. 

• Al carrer Breda hi ha un forat que es taparà. No se sap qui el va fer però l’ajuntament 
l’arreglarà. 

 
Jesús Liñan informa que va passar unes fotografies d’una barana molt malmesa a la zona del 
rec que va en direcció a la Ferreria. 
 
José Antonio Santos pregunta si es va parlar del manteniment dels bancs que estan malmesos. 
 
Joan Sánchez diu que no es va tractar aquest tema de manera específica, però li consta que es 
van arreglant periòdicament. 
 
Jesús Liñan parla de la quantitat d’excrements de gos a tot arreu i els veïns que donen menjar 
als gats. No és un problema de neteja sinó del poc civisme d’alguns veïns i veïnes. 
 
El president informa que fa algun temps hi va haver una persona d’un pla d’ocupació que feina 
actuacions de sensibilització en relació al civisme. Requerirà l’informe de l’actuació per 
conèixer els resultats. Així mateix, caldrà valorar si cal sancionar a les persones incíviques i 
valorar si hi ha un accés de gats. 
 
El veí Rodrigo es queixa d’una veïna que té una actitud incívica i que, fins i tot, pot generar 
problemes d’insalubritat. Genera moltes molèsties, pudor, brutícia, soroll... i creu que caldrà fer 
alguna intervenció. 
 
Òscar Rubio pregunta si és correcta, segons normativa, el tros de tanca del carrer Rec, 
cantonada Roca Umbert. 
 
El president respon que és propietat privada i caldrà requerir-ho al propietari. S’informarà a 
l’Àrea d’Espai Públic perquè facin els tràmits oportuns. 
 
Òscar Rubio demana quina previsió hi ha a que es col·loquin cistelles de bàsquet a les pistes 
de l’escola. 
 
El president explica que el Departament d’Educació ha d’iniciar en breu l’obra de construcció de 
les pistes esportives de l’escola. Serà actuació ràpida però encara no es coneix la data d’inici 
d’obra. 
 
Joan Sánchez: manifesta la seva gratitud a Quim Colominas i a Miquel Negre pel tracte rebut i 
per la seva diligència en resoldre els temes. 
 
El president informa que està pendent de determinar la reunió de seguretat ciutadana amb la 
regidora i el director de l’àrea. 
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5. Varis 
El president informar que fa alguns dies es va programar un taller d’estalvi energètic i que no  hi 
va assistir cap persona de la Batllòria. L’activitat s’organitzava des de l’àrea de 
desenvolupament – sostenibilitat de l’ajuntament i que ell se’n va assabentar per la pàgina web.  
Considera que és imprescindible una bona coordinació entre les àrees de l’ajuntament i el 
Consell per garantir el màxim de participació i assistència. L’activitat té un cost i la imatge que 
dóna La Batllòria no és bona i, per això, cal canalitzar aquest tipus d’activitat. Considera que és 
un tema prou interessant i per això proposarà repetir l’activitat en el marc d’una sessió del 
Consell. 
 
Jesús Liñan considera que s’ha fet prou difusió de l’activitat (els nens de l’escola van portar a 
casa un fullet informatiu) i que si no hi assisteix la gent, pot ser és perquè el tema no interessa 
prou.  
 
El president es queixa sobretot del fet que no s’ha informat al Consell i creu que es positiu que 
es canalitzin les iniciatives des d’aquest òrgan de govern. 
 
Jesús Liñan considera que no té massa sentit fer aquesta activitat en el marc d’una comissió 
permanent del Consell. 
 
El president considera que si es convoca des del Consell, segurament, es garantirà un mínim 
d’assistència. 
 
 

6. La veu del ciutadà 
 
Jesús Liñan comenta que se n’assabenta d’algunes informacions del Consell per l’Actualitat i 
que a vegades discrepa de com es planteja la notícia.  
 
El president valora positivament el tracte que fa l’Informatiu de la Batllòria; el llegeix molta gent i 
això és molt positiu. Com president tramet notes de premsa a l’Actualitat però no pot intervenir 
en el criteri periodístic, això depèn de la redacció del diari. També molt positiu el seguiment 
actiu de les activitats de la Batllòria per part de la Ràdio (punt 7 Ràdio - Sant Celoni). S’ha 
contactat amb La Vila, però té poca incidència.  
 
Jesús Liñan considera que seria bo obrir-se a altres mitjans de comunicació i, que fins i tot, 
sortissin opinions de diferents portaveus de les comissions.   
 
El president opina que les declaracions no tindrien el mateix nivell d’incidència.  
 
Joan Sánchez opina que tothom té clar el “color” de cada diari o mitjà de comunicació i que 
estaria bé que els de l’Informatiu assistissin a alguna reunió de la Comissió Permanent. 
 
El president diu que ell informa de tot però que és el periodista el que determina què surt i què 
no surt i allà on posa més èmfasi. Tenen especial interès en les declaracions que fan els 
polítics.   
 
Jesús Liñan insisteix en què és molt important recollir la pluralitat i opinions diverses; doncs 
ai`xo és el que enriqueix i permet contraposar diferents punts de vista. 
 
Jose Antonio Santos comenta que van reclamar un espai a l’Informatiu que publica  
l’ajuntament i que no s’ha tingut en compte. 
 
Dolors Lechuga  informa de com s’elabora l’Informatiu. Qui proposa els temes a publicar són 
les diferents àrees de l’ajuntament, periòdicament surten informacions relatives a la Batllòria en 
diferents espais de la publicació (espai públic, cultura, entorn...)  
 
El president diu que va parlar amb la regidora de comunicació de que les informacions que es 
publiquen a l’Informatiu es vinculen a les diferents àrees, mai al Consell de Poble i creu que 
això és un greuge. 
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Dolors Lechuga diu que aquest criteri es va adoptar des de fa molt temps i que sempre s’ha fet 
d’aquesta manera.   
El president opina que potser convindria que l’Informatiu tingués un apartat específic amb les 
notícies específiques la Batllòria i per això tornarà a parlar-ne amb la regidora de comunicació 
Surten molts temes de cultura i espai públic però moltes àrees no expliquen ni comenten mai 
res de La Batllòria. 
 
Sense cap altre tema a tractar, es clou la sessió a les 22.30h.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 


